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Abstract (en)
The supporting rail (5) has at least one runner-web (4) and a vertical fixture-web (9). Cylindrical fixture pins (7) protrude horizontally from the fixture-
web on the top sealing-edge (10). The top parts of the pins have teeth (12), the remainder is smooth. When the pins are mounted in the wall, the
teeth claw into the side of the receiver boring (8) of the furniture wall (1). Each fixture pin may have at least two teeth which increase in height
towards the free ends of the pins.

Abstract (de)
Eine Tragschiene (5) für eine Ausziehführung für Schubladen, die an einer Möbelseitenwand (1) befestigbar ist. Sie weist einen Laufsteg (4)
und einen vertikalen Befestigungssteg (9) auf. Im Befestigungssteg (9) sind bei der oberen Abschlußkante (10) horizontal vom Befestigungssteg
(9) abstehende, in etwa zylindrische Befestigungszapfen (7) verankert. Die Befestigungszapfen (7) weisen im oberen Bereich Zähne (12) auf
und sind im übrigen Mantelbereich glatt ausgeführt. Die Zähne (12) sind in Montagelage in den Wandungen von Aufnahmebohrungen (8) der
Möbelseitenwand (1) verkrallt. <IMAGE>
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